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В работе рассматриваются основные подходы к пониманию и способам обеспечения преемственности поста 
выборного главы государства, отмечается, что преемственность поста главы государства можно рассматривать в 
узком смысле, то есть как юридический механизм передачи власти, гарантированность своевременного и демо-
кратического замещения поста президента, и в широком смысле, как преемственность политического курса главы 
государства, срок полномочий которого истек. Отмечается, что в России конституционные поправки 2020 года 
содержат в себе резервы развития гарантий преемственности конституционно-правовой политики главы государ-
ства, но сохраняют дефицит институциональных гарантий своевременной и демократической передачи власти.
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The paper discusses the main approaches to understanding and methods to ensure continuity of the post of an elected 
head of state, it is noted that the continuity of the head of state can be viewed in the narrow sense, i.e. as a legal mechanism 
for the transfer of power, guaranteed timely and democratic President, and in a broad sense, as the continuity of the 
political course of the President, whose term has expired. It is noted that in Russia, the constitutional amendments of 
2020 contain reserves for the development of guarantees of continuity of the constitutional and legal policy of the head 
of state, but retain a lack of institutional guarantees for the timely and democratic transfer of power.
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